



Newsletter – 7 July 2021

## Important Announcement!

### East Meets West Orchestral Concert in Canberra and Sydney have been Postponed

Due to the evolving COVID-19 situation and in line with the updated restrictions information provided by the NSW and ACT Government, Ausfeng regrets to announce that the concert in Canberra on 26 June and Sydney on 9 July 2021 have been postponed to new date below:

1. **Canberra** ANU Llewellyn Hall, Saturday 25 September 25
2. Brisbane QPAC Concert Hall, Monday 27 September
3. Adelaide Town Hall, Tuesday 28 September
4. **Sydney** Town Hall, Friday 1 October

Thank you for your ongoing support and understanding at this time, and we look forward to welcoming you back soon.

For patrons of Sydney Concert, please see the General Terms and Conditions for Tickets and Attendance if you have any concerns you are unable to attend new date; For patrons of Canberra Concert, please contact Ticketek if you are unable to attend new date.

For more information, please visit our official website [imagechina.com.au](http://imagechina.com.au)

### 《中华风韵交响乐音乐会》悉尼、堪培拉延期举行

因澳洲 COVID-19 疫情再次爆发，新州政府实行封城和首都领地政府各种限制，原定 6 月 26 日在堪培拉及 7 月 9 日在悉尼举行的音乐会均被取消并延期至新日期确认如下：

堪培拉：9 月 25 日周六晚上 7:30  
悉尼：10 月 1 日周五晚上 7:30

布里斯班 9 月 27 日和阿德莱德 9 月 28 日演出日期不变，现均已开票。

对堪培拉和悉尼音乐会已持票观众，您之前的门票可继续使用。如果您对无法参加新日期有担忧，请查看我们官方网站上的票务守则。

感谢您一直以来的支持和理解，我们期待与你尽快相聚。欲了解更多信息，请访问我们的官方网站 [imagechina.com.au](http://imagechina.com.au)

CAEG and Ausfeng Events  
中国对外文化集团、澳丰文化

